
FS for sygeplejersker i stomiplejen.  Generalforsamling torsdag 3/9-2020 

 

Vi starter med en kort velkomst af formanden Marie Pilebo. 

Fysisk fremmødt er bestyrelsen og Ulla Skræp. – afbud fra Connie Lindhardt 

Via skype er to medlemmer fra henholdsvis Køge og Herlev.  

 

1. valg af dirigent. 

Enstemmigt er Ulla Skræp valgt til dirigent 

 

2. valg af referent. 

Sekretær i fagligt selskab  Susanne Lemmike 

 

3. valg af stemmetællere. 

Jane Justinussen og Hanne Nissum 

 

4. Godkendelse af dagsordenen. 

Følger retningslinjerne og er godkendt. 

 

5. Formandens beretning og godkendelse af denne. 

Marie fortæller at vi er en ny bestyrelse og for første gang i mange år, hvis ikke nogensinde, en bestyrelse 

bestående af lige dele kommunalt ansatte spl. Med interesse for stomi og stomispl. På diverse ambulatorier 

både på Sjælland og Jylland. Det giver en god dynamik i vores arbejde. 

Vi havde egentlig planlagt et landskursus til november, men har valgt at aflyse pga. Covid-19. 

Men da vi har valgt at fastholde vores gode program til næste år, har det frigivet noget tid i vores 

bestyrelsesarbejde, så vil vi begynde at interessere os for arbejdet med de kliniske retningslinjer for 

opfølgning efter anlæggelse af stomi. 

Vi fastholder at afholde Landskursus årligt i november måned.  

Hanne Nissum deltog i oktober 2019 i et møde med DASYS som var spændende og lærerig. 

Beretning er godkendt.  

 

 



6. Forlæggelse af regnskab og godkendelse af dette. 

Hanne Nissum fremlægger vores regnskab – det ligger på vores hjemmeside også. 

Gennemgået med faglig revisor Jette Kundal afklaret enkelte spørgsmål og er nu uden indsigelser.  

Regnskabet er godkendt. 

 

7. Forlæggelse af budget, herunder kontingentfastsættelse. 

Hanne Nissum gennemgår budgettet for 2021. 

Vi har valgt at øge udgifter på underholdning og undervisere til Landskursus 2021. 

Samme gælder vores rejseudgifter – vi kommer rent geografisk langt fra hinanden så vi mødes på Fyn hver 

gang og vi er en stor bestyrelse. 

Vi har valgt at det faglige selskab betaler kontingent for kontaktpersonen til henholdsvis ECET og WCET. 

Bibeholder medlemskab af DASYS  

Kontingent fastholdes på 300 kr årligt. 

Budgettet er godkendt 

 

8. Indkomne forslag. 

Marie Pilebo har selv forslået, at vi mangler opdatering på ECET og WCET. 

 

ECET: Marie Pilebo er kontaktperson. Hun er nu indmeldt og har brugt den sidste tid på at orientere sig på 

hjemmeside mv. 

Har en aftale med præsidenten for ECET inden årets udgang for en mere indgående snak for hvad der rører 

sig. 

 

WCET: Jette Kundal har sendt en beretning og Marie gennemgår den. Denne lægges op på facebook / 

hjemmesiden. 

 

9. Valg til bestyrelsen. 

Marie Pilebo, Hanne Nissum og Connie Guldbrand er alle på valg i år og genopstiller alle. 

Af enigt fremmøde er alle tre genvalgt – tillykke. 

Maria Haagensen – næstformand, har fået nyt arbejde der ikke indebærer arbejde med stomi og har derfor 

valgt at træde ud af bestyrelsen. 

Men vi fortsætter bestyrelsen med 5 aktive medlemmer og to suppleanter.  



 

 

10. Valg til revisor. 

Hanne Nissum forslår at vi forsætter med DSR revisor og dette godkendes.  

 

11. Valg til faglig revisor. 

Jette Kundal vil gerne forsætte som faglig revisor og er enstemmigt valgt.  

 

12. Valgkommité for det kommende år. 

Sidste år blev det besluttet at vores valgkomité er for 2 år ad gangen og der skulle egentlig vælges én ny i år 

og det er Lotte – som genopstiller og genvælges. 

Iben som IKKE var på valg i år, har valgt at melde sig ud af FS22 og dermed også til valgkomiten 

Ulla Skræp stiller op for et år og vælges enstemmigt.  

 

13. Eventuelt. 

Der stilles spørgsmål om hvorvidt vi har Patientforening for tarmkræft med i vores patientforeninger og om 

de deltager / inviteres til Landskursus. 

Det er de og det gør de. 

Marie vil sørge for at det kommer til at fremgå mere tydligt hvilke patientforeninger vi har som 

samarbejdspartnere.  

 

Slutteligt takker både formand og dirigent for en godt og konstruktivt generalforsamling. 

Vi ser frem til mere godt bestyrelsesarbejde og et spændende landskursus i 2021. 

 

 

 


